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Riells del Fai 
Conseil de Pöble 
Després d'haver superai tot el proce-
diment, terminis de recollides de sig-
natures, finalment s'ha constituì't el 
conseil de pöble en la primera sessió 
plenària celebrada el passai 2 de 
desembre. Tots, el representan! de 
l'ajuntament que ja esmentava en la 
revista anterior, juntament amb eis 4 
représentants d'entitats i tres perso-
nes a títol individual avalats per sig-
natures , van prendre possessio del 
càrrec de membres dei Conseil de 
Pöble sota la presidència del repré-
sentant de l'ajuntament Josep Prat, i 
prenent-ne acta el secretari de l'a-
juntament. 

Les entitats re presenta des son ; 
• Associadó per l'entitat municipal 

descentralitzada, representat per 
Antoni Verdugo. 

• Associació Riells actiu, representat 
per l'Antoni Gómez. 

• Associació entorn naturai, repre-
sentat per Joan Antoni de la Frida. 

• Associació grup de dones, repre-
sentat per Trinitat Espino. 

Les persones a títol individual que 
han entrât a formar part de! Conseil 
de Pöble després d'haver aconseguit 
un minim de 74 signatures de recol-
zament son: Ramon Coca, Isabel 
Segalés i Joan Antoni Peña. 

Amb el Conseil de Poblé creat, ja ha 
iniciat les seves tasques responent a 
les preguntes del públic assistent, 
com ara, com s'ha d'establir la 
comunicació entre el conseil i el 
poblé?. Les sessions publiques del 
Conseil serán bimensuals com els 
plens ordinaris de l'ajuntament i es 
celebraran en el Centre Civic de 
Riells. El proper mes de maig que hi 
hauran eleccions municipals és la 
data de caducitat d'aquest Conseil 
de Roble que haurà de renovar tots 
els seus càrrecs. Tot plegat aquest 
mig any será un temps de rodatge. 

Primera sessió del Conseil de Poblé. 

Ventada del 9 de 
desembre 
A Riells estem força acostumats ai 
vent però l'episodi viscut el passat 9 
de desembre va ser de major Intensi-
tät del que sol ser habitual. Sense 
tants mais com alguns dels nostres 
pobles veins, si que va fer caure 
arbres i amb ells fils elèctrics, telefó-
nics 0 el que trobaven per davant. 
Això va fer que estiguéssim sense 
Hum més de 24 hores seguides, i 
amb el servei amb interrupcions fins 
el dissabte a la nit, ja que no s'aca-
bava de trobar l'avaria, i quan es res-
tablia el servei, tornava a petar, i de 
nou sense servei. 

23a Marató de TV3 
L'ARA junt amb el Grup de Dones de 
Riells van organitzar un quinto i 
venda de pastissos recaptant prop de 
2000 euros per la nova edidó de la 
marató de TVB , enguany dedicada a 
les malalties cardiaques. 

Coral Sant Vicenç 
Les activitats de la coral en els darrers 
mesos de I'any sempre s'acumulen i 
mai falten les actuacions de joves 
musics per Santa Cecilia, el tradicio-
nal concert de Nadal i enguany, a 
més a més, l'acompanyament en la 
interpretació del Cant de la Sibil-la 
cantat per la riellenca Marga Mingo-
te, i que va tenir Hoc a l'església de 
Riells just abans de la Missa del Gall. 
El Cant de la Sibil-la va ser declarat 
patrimoni immaterial de la humani-
tat per la UNESCO l'any 2010. Es 
tracta d'un drama litúrgic sobre la fi 
del mon. Se n'han trobat versions en 
llati, i a partir del segle XII en català. 
Se sap que s'interpretava a Catalu-
nya durant l'edat mitjana, però des-
prés de la prohibició que se'n va fer 
en el Concili de Trento a mitjans del 
segle XVI, només es va continuar 
interprétant a Mallorca i a l'Alguer. 
Fa uns anys, es torna a interpretar al 
Principat però diria que és la primera 
vegada que s'interpreta a Riells. 

Defunció 

Dolors Zaragoza Cruañas. 

Carles Bachs 
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